
Till Bollebygds kommunfullmäktige 

FRÅGA  Till Peter Rosholm

Eftersom det inte blev som utlovades på förra KF så frågar jag igen:

– Hur går det nu med miljöstrategin ?
   

Daniel Persson (SD) 
       D P


